

Dagsorden
16. september 2024
kl. 18:00 - 20:00

	Dagsorden	Referat
1.	Tegnstyrer:	SK
	Referent:	CAM
2.	Godkendelse af referat	
3.	Vejrudsigten	Deltagere: Camilla (CAM), Stine (SK), Britt (BN), Mariah (MCS)
4.	Økonomi	-
5.	Intern	-
6.	Ekstern	<p>SK fortæller at det har været en produktiv dag, med mange gode punkter på dagsorden. SK opsummerer, hvad der blev talt om foreningsnetværksmøde sammen med DDL.</p> <p><u>Samværspolitikken.</u></p> <p>DDL har meldt ud, at der kommer en mere simpel udgave. Det er forsat vigtigt, at medlemsforeningerne skriver under på en eller anden måde, så DDL kan hjælpe, hvis der opstår en situation. Bestyrelsen er enig om at vente til der kommer en ny udgave af samværspolitikken, og derfra tage det op igen.</p> <p><u>Medlemsstruktur</u></p> <p>Vi fra Ladylike mener at have fået at vide at der er penge til evt. en medlemsstruktur, og har derfor haft møder med Tegnbuen og Fleur for at drøfte om evt. samarbejde i fremtiden. DDL fortæller at der er ingen penge på nuværende tidspunkt - men vi skal holde fast i ideen og</p>

		<p>kontakte DDL for videre. DDL synes det er en god ide, med penge/ressourcer til foreningerne så det ikke kun er baseret på frivilligt arbejde.</p> <p><u>Døvebladet</u> DDL bringer op, at der er nye overvejelser om Døvebladet kan tilbydes på en anden måde, da den trykte udgave koster mange penge og genererer et stort underskud hvert år.</p> <p><u>Akutapp</u> Der kommer en opdateret version, DDL deler en video guide på hjemmesiden som vi kan dele.</p>
7.	Arrangementer	<p><u>Medlemsaften d. 4 oktober 2024</u> Der er kun 1 tilmeldte indtil videre. Vi drøfter om hvorfor der ikke er flere tilmeldte - muligvis kan årsagen være at vi er for sent på det. Tolkene er booket fra kl. 20 til introduktionen. Vi aftaler mere reklame i de kommende 10 dage. Hvis der ikke er tilmeldte nok til paintball rykker vi medlemsmøde til en anden lokation. Vi diskuterer programmet.</p> <p><u>Fra ide til handling</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Hvad indebærer det at LL medlemmer får lyst til at arrangere noget. - Spørge medlemmerne om, hvorfor der er mange ideer men de udføres ikke? - Er der noget vi bestyrelse kan gøre? <p>Vi bliver enige om, at vi vil lægge op til at få lavet en tjekliste + budget oversigt til medlemmerne, så det bliver nemmere og mere overskueligt for dem at arrangere noget.</p> <p><u>Julebanko</u> Ladylike vil arrangere en online julebanko. BN undersøger LL's budget. CAM tager ansvaret for at etablere arrangementet.</p>
8.	Eventuelt	

9.	Næste bestyrelsesmøde	Online 2. november
10.		